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Denne eposten er sendt fra en person utenfor organisasjonen. Ikke klikk på 
lenker eller åpne vedlegg før du er sikker på hvem avsender er og at 
innholdet er trygt. 
 
 
Høringsdokumentet som foreligger har etter vår mening en 
Del feil og mangler som vanskeliggjør det og kunne ta en beslutning i 
saken. 
 
Det ville være klokt og vente på korrekte tall vedrørende elevtall 
Som andre har nevnt står vi overfor en ny opplæringslov , økt antall 
flyktninger 
Med mere. 
I Nord odal har vi som kjent ingen tilbud innen videregående opplæring, 
Den skolen som gir våre elever kortest reisetid og et variert tilbud er 
Skarnes videregående,med tanke på videre bosetting i vår kommune (noe vi 
er avhengig av) ser vi det som svært viktig og beholde dagens 
skoletillbud. 
 
Videre kan nevnes at vi primært er en jord og skogbruks kommune men også 
har bedrifter som for eksempel Mapei som er avhengige av kvalifisert 
arbeidskraft. 
 
Vil også nevn at de samfunnsøkonomiske konsekvensene , er dårlig eller 
ikke belyst. 
 
Vi er også bekymret med tanke på økonomi for våre elever. 
Med sentralisering vil utgifter skyte i været , da skolene som er sikret 
videre drift 
Ligger i områder med høye boutgifter. 
Dette kan føre til et klasseskille når det kommer til utdanning. 
 
Vil også få nevne et par skoler til Jønsberg hvor vi har en del elever 
(som sikrer at vi også i framtiden har mat på bordet) og Nordstumoen (hvor 
vi tidligere har hatt elever med problemer knyttet til det vanlige 
skoletilbudet) 
Når det gjelder Nordstumoen kan de vise til veldig gode tall , når det 
gjelder fullføring av skoleløpet og videre til fast arbeid. 
 
Vi i Nord Odal ønsker med dette at saken får en mye bredere utredning , 
før det blir fattet vedtak. 
 
Nord odal 28 august 
Frode Kirkerud 
Fylkesleder. 
 
 


